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Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I, BE • Gennemgang af handlingsreferatet fra sidste skolebestyrelse 

møde (Bilag 1) 

Alle 19.00 – 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen. Skriftlig orientering vedlagt. (Bilag 2) 

 

 

Alle 19.10 – 19.30 

3 I, D • Kvalitetsrapport (Bilag 3) 

Høng Skoles del af kvalitetsrapporten dikuteres  

 

BS, alle 19.30 –  20.00 

4 I, D • Elevernes undervisningsmiljø 

Termometer-undersøgelsen, der drejer sig om elevernes trivsel, 

er netop blevet foretaget på skolen..  

PK, alle 20.00 –  20.20 

5 I, D • Folkeskolereformen 

Orientering om hovedpunkterne i forbindelse med 

Folkeskolereformen og de nye arbejdstidsregler, der træder i 

kraft 1. august 2014.  

BS 20.20 - 20.50 

6  • Eventuelt 

 

 

Alle 20.50 – 21.00 

 

Referat: 
Punkt 0: 

Godkendt 

Velkommen til Camilla 8.z og Oliver 9.x fra elevrådet. 

 

Punkt 1: 

BS har udarbejdet liste over årets punkter.  

Per spørger, om delrådene har diskuteret brugen af Forældreintra. Overbygningens delråd har diskuteret 

det. Grundskolen har ikke nået det endnu. Det er punkt på næste delrådsmøde. 

 

Punkt 2: 

Elevråd: 

• Elevrådet har diskuteret boden. Der er ønske om en varm ret til vinter. Ligeledes ønske om 

variation i udbuddet af salater mv. 

• Ventilationsskakterne på ny side får det til at trække koldt i klasserne. Eleverne oplever også 

problemer med varmestyringen på ny side. Ligeledes lugter der ind i mellem af kloak på 

toiletterne. 

• Elevrådet har oplevet, at der snydes med e-cigaretter på skolen. Der er bl.a. observeret rygning af 

e-cigaretter på toiletterne. 

• Det er et ønske fra eleverne, at der anlægges en rampe til brug for skateboards mv. 

• Fra eleverne i grundskolen, er der ønske om flere mål på fodboldbanen. 



 

• Eleverne i 5.-6. kl. kunne også godt tænke sig en skolefest for deres årgange. 

Pædagogisk råd: 

• Inklusion fylder meget. 

• Folkeskolereformen venter forude. 

• Personalet er vrede over fyringen af to af ISS´s rengøringsmedarbejdere. BS informerede om  

 overgangen til ISS. 

MED: 

• Intet møde siden sidst.  

• Høringssvar om frivillighed er under udarbejdelse. 

Formand: 

• Intet 

Ledelsen: 

• Der skal asfalteres snarest ved sydenden af den nye skole og på parkeringspladsen på gl. Side. 

• Budgetforlig er indgået. Herunder skal SFO være fra 0.-4. kl. Der skal som forsøgsordning  

 etableres tilbud for 5.-6. kl. under ungdomsskolen. 

• Der skal indkøbes IT-grej til gl. side. 

 

Punkt 3: 

BS informerede om arbejdet med kvalitetsrapporten og om startvanskelighederne med  

systemet.  

Diskussion om elevfraværstallene. 

Lærerfravær i skolen er stadig over kommunens gennemsnit. 

 

Punkt 4: 

PK orienterede om „termometerundersøgelsen“, der er en måling på  

elevernes undervisningsmiljø.  

Tal til sammenligning med landsgennemsnittet kommer først senere. 

 

Punkt 5: 

BS orienterede om forslaget til folkeskolereformen, egne beregninger på tallene og de umiddelbare 

udfordringer og konsekvenser. 

 

Punkt 6: 

Det er Lærerens dag d. 5. Oktober. 

 

 

 


